

Date: 15/09/2015

التاريخ : 2015/09/15

H. Ex. Hassan Abdul Rahman AL SERKAL
Executive Vice president
Chief Operations Officer (COO)
Dubai Financial Market
Dubai -UAE

سعادة/ حسن عبدالرحمن السركال المحترم
نائب رئيس تنفيذي - رئيس تنفيذي العمليات
رئيس قطاع العمليات
سوق دبي المالي
دبي - إ.ع.م

Dear Sir,

تحية طيبة و بعد،،،

**Subject: Damac Properties Dubai Co PJSC
Ordinary General Assembly Meeting Result held
on Tuesday 15/09/2015**

**الموضوع: نتائج إجتماع الجمعية العمومية العادية لشركة داماك
العقارية دبي (ش.م.ع) المنعقدة يوم الثلاثاء الموافق
2015/09/15**

We would like to inform you that Damac Properties Dubai PJSC Ordinary General Assembly Meeting was held on 15/09/2015 at 7 pm in Serdaal 2 Ballroom in the Westin Dubai (Mina Seyahi) , Al Sufouh Road. After the confirmation that quorum was achieved, The Shareholders discussed the Ordinary General Assembly Meeting's Agenda and resolved the below decision :

نود إعلامكم أنه عند الساعة السابعة مساء من يوم الثلاثاء الموافق 2015/09/15 إنعقدت جمعية عمومية العادية لشركة داماك العقارية دبي (ش.م.ع) بقاعة سردال 2 في فندق واستن دبي (مينا سيأحي)، شارع الصفوح. بعد التأكد من تحقق النصاب القانوني للإجتماع، ناقش المساهمون جدول أعمال الجمعية العمومية العادية و أصدروا القرار التالي:

- Approval of the Board of Director's proposal to pay an interim dividend to the shareholders as a cash dividend of 10% of the paid up capital (10 fils per share), and 10% bonus shares.

- الموافقة على مقترح مجلس الإدارة بشأن توزيع أرباح نصف سنوية للمساهمين عبارة عن أرباح نقدية بنسبة 10% من رأس المال (أى 10 فلس للسهم الواحد) و 10% أسهم منحة .

Sincerely,

و تفضلوا بقبول فائق الإحترام ،،،

Saadallah Rachawany
Company Secretary

سعد الله رشواني
أمين سر مجلس الإدارة

